



PUSPANITA

(Persatuan Suri dan Anggota Wanita Perkhidmatan Awam Malaysia)
JAWATANKUASA KEBAJIKAN DAN SOSIAL PUSPANITA
KEMENTERIAN PERTAHANAN MALAYSIA
JALAN PADANG TEMBAK
50634 KUALA LUMPUR NO TEL : 03-26921333

Ruj. Tuan :
Ruj. Kami : **KP/PNT/(PABL)/13 (13)**
Tarikh : **21 Mac 2014**

Urusetia PUSPANITA
Cawangan Kementerian Pertahanan

Puan,

LAPORAN AKTIVITI JKK PEMBANGUNAN ALAM BINA LESTARI BULAN MAC 2014

Dengan hormatnya saya merujuk kepada perkara di atas.

2. Dimaklumkan bahawa sepanjang tempoh **Bulan Mac 2014 JKK Pembangunan Alam Bina Lestari, PUSPANITA Cawangan Kementerian Pertahanan** bagi sesi **2013/2015** telah menjalankan satu **(1) aktiviti**. Aktiviti –aktiviti yang telah dilaksanakan adalah seperti butiran yang berikut :-

BULAN MAC

2.4 BENGKEL PERTANIAN DAN MINI LANDSKAP MELALUI PENANAMAN SAYURAN/TUMBUHAN HIJAU SECARA HIDROPONIK DI RUMAH PUSPANITA MINDEF BERSAMA KEMENTERIAN PEMBANGUNAN WILAYAH (DBKL) .

2.4.1 Program telah berlangsung pada **19 Mac 2014 (Rabu)** bertempat di Rumah PUSPANITA , Lorong Kubu Kem Kementah telah dirasmikan oleh **Pengerusi PUSPANITA YBHG,DATIN SRI HAJAH NORMAH BINTI HAJI KARIM**.

2.4.2 Program ini bertujuan **program ini bertujuan menggalak dan merangsang penimbaan serta penjanaan ilmu dalam pelbagai bidang dan menerapkan kesedaran dan kecintaan terhadap kepentingan penjagaan dan penyelenggaraan alam sekitar**. Selain itu, program ini juga merupakan salah satu pendekatan untuk mengetahui **MINI LANDSKAP MELALUI PENANAMAN SAYURAN/TUMBUHAN HIJAU SECARA HIDROPONIK**.

- 2.4.3 Program telah disertai oleh 32 orang terdiri daripada **TIMBALAN Pengerusi II (YBHG,Datin Foziyah Binti Nasir), Penyelaras Aktiviti (YBHG.Datin Siti Mariam Binti Hj Yusof dan AJK Tetap/Warden Rumah Puspanita (Puan Hajjah Jamilah Binti Ali),** ahli PUSPANITA dan AJK PUSPANITA. Pakaian Seluar Slack, Kemeja T-PUSPANITA.
- 2.4.4 Bayaran Penyertaan RM10.00 sahaja

Sekian untuk laporan, terima kasih.

“WANITA SEPAKAT NEGERA MENINGKAT”

KELESTARIAN ALAM SEMUA JADI MENJAMIN KESIHATAN”

Disediakan Oleh :

SUHAZLIZA

**(SUHAZLIZA BINTI MOHAMED SAMSUDIN)
SETIAUSAHA II
JKK Pembangunan Alam Bina Lestari
PUSPANITA Cawangan Kementerian Pertahanan**



BIRO PEMBANGUNAN ALAM BINA LESTARI (PABL) TELAH MENGANJURKAN BENGKEL PERTANIAN DAN MINI LANDSKAP MELALUI PENANAMAN SAYURAN/TUMBUHAN HIJAU SECARA HIDROPONIK BERSAMA KEMENTERIAN PEMBANGUNAN WILAYAH (DBKL) DI RUMAH PUSPANITA, JALAN KUBU BHARU, KEM KEMANTAH PADA 19 MAC 2014 (RABU) JAM 9.00 PAGI - 4.30 PETANG.

BENGKEL INI TELAH DIRASMIKAN OLEH PENERUSI PUSPANITA MINDEF YBHG.DATIN SRI HAJAH NORMAH BINTI HAJI KARIM DAN SERAMAI 32 ORANG AHLI TERMASUK TIMBALAN PENERUSI II -YBHG,DATIN FOZIYAH BINTI NASIR , PENYELARAS AKTIVITI - YBHG.DATIN SITI MARIAM BINTI HJ YUSOF DAN AJK TETAP WARDEN RUMAH PUSPANITA- PUAN HAJJAH JAMILAH BINTI ALI. PROGRAM INI BERTUJUAN MENGGALAK DAN MERANGSANG PENIMBAAN SERTA PENJANAAN ILMU DALAM PELBAGAI BIDANG DAN MENERAPKAN KESEDARAN DAN KECINTAAN TERHADAP KEPENTINGAN PENJAGAAN DAN PENYELENGGARAAN ALAM SEKITAR.

